
Referat fra bestyrelsesmøde den 11.10.23 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 

Referatet er godkendt 

2. Søgning af hektarstøtte 

Det er stadigvæk ikke helt på plads, da vi stadigvæk venter på at få tilsendt nogle kontrakter. Det er 
ellers Landbonord, der hjælper os med dette.  

3. Medlemsmøde 

Der indkaldes til medlemsmøde den 7.11.23 kl. 19.00 

Dagsorden sender Simon ud på Facebook, og klubben er vært med noget kaffe og kage eller brød. 

4. Bevilling på penge 

Simon henter tilbud ind på materialer til Terrassen ud mod dressurbanerne, da vi har fået bevilliget 
nogle penge til dette projekt. 

5. Vandvognen 

Vores vandvogn er jo desværre punkteret, så vi arbejder på en løsning. 

6. kloak ved indgangen 

Kloakken ved indgangen er nu blevet etableret rigtigt, og der mangler nu kun at blive lavet det 
sidste strøm dertil. Der er lavet en midlertidig løsning, så det fungerer. 

 

Det var et lille kort møde, så derfor står der ikke så meget i referatet denne gang. 

 

Næste bestyrelses møde den 7.11.23 kl. 17.30 inden medlemsmødet 

  


